
Protokół Nr 109/2023 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki oraz Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 17.04.2023 r., 22.05.2023 r.  

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody 

2) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenia  

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Gołdap  

3) nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap 

5. Wolne wnioski 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz. 

Powitała członków komisji, pracowników urzędu, gości oraz media.  

 

Do pkt 2  

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia. 

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz (członek KZUOŚiPP )zgłosiła wniosek o zmianę porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 4 podpunktu 4) w brzmieniu: "wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap 

Andrzeja Tobolskiego. 

 Przewodniczący KBiRG Pan Zdzisław Janczuk (członek KZUOŚiPP )zgłosił wniosek o zmianę porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 4 podpunktu 4) w brzmieniu: "wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap 

Andrzeja Tobolskiego. 

 Członek KROW, KOKKFT Pani Teresa Dzienis zgłosiła wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez 

dodanie w pkt 4 podpunktu 4) w brzmieniu: "wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja 

Tobolskiego. 

  

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 4 podpunktu 4) w brzmieniu: "wygaszenia mandatu radnego 

Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego”. 

 

 W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły zgłoszony wniosek  

 Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 4 podpunktu 4) w brzmieniu: "wygaszenia mandatu 

radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego 

 - Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 4 za, 1 przeciw, 1 

wstrzymujący się 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za, 1 przeciw 

 

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia 

po wprowadzonych zmianach. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach 

 - Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za, 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za.  



 Do pkt 3  

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zapytała, czy członkowie Komisji mają uwagi  

do przesłanych protokołów z dnia 17.04.2023 r. oraz 22.05.2023 r. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji  

z dnia 17.04.2023 r., 22.05.2023 r. 

 Członkowie 4 Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoły z dnia 17.04.2023 r., 

22.05.2023 r.   

 

Do pkt 4 

1)  

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zwróciła się do kierownik WGK Pani Magdy Zymkowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody. 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że aktem prawnym, regulującym cele, zasady  

i formy ochrony przyrody w Polsce jest ustawa z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody. Zgodnie  

z art. 44 ust. 4 ww. ustawy zniesienie formy ochrony przyrody następuje w razie utraty wartości 

przyrodniczych, ze względu na które ustanowiono formę przyrody lub w razie konieczności realizacji 

inwestycji celu publicznego lub zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego.  W październiku 2021 r. została 

przeprowadzona przez firmę Gałązka Małgorzata Anna Hortus Architektura Zieleni i Środowisko ekspertyza 

dendrologiczna drzew gatunku jarząb szwedzki rosnących w parku miejskim przy ul. Kościuszki w Gołdapi 

ustanowionych pomnikami przyrody. Ekspertyza wykazała,    iż stan drzew przedstawia się następująco: 

- drzewo o obwodzie pnia wynoszący 188 cm- widoczne ubytki wgłębne, świeże odrosty przy dziuplach, 

ślady po wiatrołomach, posusz 20%, stan dobry, nadaje się do pielęgnacji i zachowania, 

- drzewo o obwodzie 210 cm- w koronie widoczny posusz 25%, stan zdrowotny dobry, kwalifikuje  

się do zachowania pod warunkiem monitorowania stanu zdrowotnego oraz po wykonaniu pielęgnacji 

(usunięcie posuszu z korony).  

W 2021 r. na ww. drzewach zostały dokonane cięcia pielęgnacyjne i sanitarne poprzez usunięcie posuszu          

w koronach drzew. Na dzień dzisiejszy w koronach drzew występuje posusz w wielkości 100% korony, drzewa 

całkowicie obumarły. Drzewa zostały objęte ochroną na mocy rozporządzenia nr 32/96 Wojewody 

Suwalskiego z dnia 26 czerwca 1996 r. w sprawie uznania za pomniki przyrody tworów przyrody i ich skupień. 

Zniesienie częściowe statusu pomnika przyrody następuje z uwagi na konieczność zapewnienia 

bezpieczeństwa powszechnego, gdyż zły stan zdrowotny drzew powoduje zagrożenie dla bezpieczeństwa ludzi 

i mienia, w szczególności dla użytkowników drogi wewnętrznej, osiedlowego parku i placu zabaw. 

 

 Członek KZUOŚiPP Zbigniew Makarewicz powiedział, że przy parku znajduje się tabliczka informująca 

o ilości drzew. Zaproponował, by z danej tabliczki w ogóle usunąć podawanie ilość ze względu na konieczność 

co jakiś czas wprowadzania na niej zmian. 

 

Przewodnicząca Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

częściowo statusu pomnika przyrody. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

2) 

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zwróciła się do kierownik WGK Pani Magdy Zymkowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych  

na terenie Gminy Gołdap. 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że zmiana uchwały wynika ze zmiany ustawy  

z dnia 20 lipca 2017 r. – Prawo wodne, która w ustawie z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach zmieniła definicję nieczystości ciekłych. Poprzednia definicja określała jako 

nieczystości ciekłe same ścieki gromadzone w zbiornikach bezodpływowych, natomiast obecnie zaliczyć  

do nich również możemy osady zgromadzone w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków.  

W związku z tym, Rada gminy dostosowuje uchwałę, do zmian wynikających z niniejszej ustawy, jak również 

nowego Rozporządzenia Ministra Klimatu i Środowiska z dnia 16 lutego 2023 r. w sprawie szczegółowego 



sposób określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych  

i transportu nieczystości ciekłych określa się wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Gołdap. W zakresie wyposażenia technicznego przedsiębiorca powinien dysponować pojazdem 

asenizacyjnym: 

1) spełniającym wymagania określone w rozporządzeniu Ministra Infrastruktury s dnia 12 listopada 2002 

r. w sprawie wymagań dla pojazdów asenizacyjnych. 

2) posiadającym aktualne badania techniczne, potwierdzone wpisem w dowodzie rejestracyjnym pojazdu 

oraz homologacją lub ważnym zaświadczeniem, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa,  

3) oznakowanym w trwały, czytelny i widoczny sposób, umożliwiający identyfikację podmiotu 

świadczącego usługi (nazwa, dane adresowe). 

3. W zakresie wymagań odnośnie bazy transportowej przedsiębiorca powinien: 

1) posiadać tytuł prawny do dysponowania odpowiednią bazą transportową na terenie, której będą 

garażowane środki transportu, która spełnia normy bezpieczeństwa i higieny pracy, przeciwpożarowe, 

sanitarne i ochrony środowiska, 

2) posiadać bazę transportową w postaci terenu utwardzonego, ogrodzonego, zabezpieczonego przed 

dostępem osób postronnych oraz z zapleczem socjalno-technicznym.  

4. W zakresie zabiegów sanitarnych i porządkowych związanych ze świadczonymi usługami, 

przedsiębiorca powinien dysponować miejscem do mycia i dezynfekcji pojazdów wykorzystywanych do 

transportu nieczystości ciekłych w eksploatowane przez siebie bazie, spełniającym wymagania ochrony 

środowiska; w przypadku braku możliwości wykonywania zabiegów sanitarnych na terenie bazy 

transportowej, przedsiębiorca jest zobowiązany do dysponowania dokumentami potwierdzającymi prawo do 

wykonywania tych zabiegów w miejscach do tego przeznaczonych, należących do innych podmiotów.  

5. W zakresie miejsc przekazywania nieczystości ciekłych, przedsiębiorca powinien posiadać 

udokumentowaną gotowość odbioru nieczystości ciekłych przez uprawnioną stację zlewną, spełniającą 

warunki określone w rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 17 października 2002 r. w sprawie 

warunków wprowadzania nieczystości ciekłych do stacji zlewnych.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

Ze względu na chwilową nieobecność Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej przewodnicząca 

przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

4)  

 Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zwróciła się do Radcy Prawnego Pana Marcina Bogdana 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  

 

 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnego Rady 

Miejskiej w Gołdapi Andrzeja Tobolskiego z powodu naruszenia ustawowego zakazu zarządzania 

działalnością gospodarczą z wykorzystaniem mienia komunalnego lub bycia przedstawicielem  

czy pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności. Do biura prawnego trafiły materiały  

ze współpracy jednostek organizacyjnych gminy Gołdap ze spółką Plant z siedzibą w Gołdapi. w danej spółce 

prezesem jest radny Pan Andrzej Tobolski. Z analizy dokumentów wynika, że spółka zawierała umowy ze 

Szkołą Podstawową nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi, których przedmiotem było dostarczanie owoców 

i warzyw oraz mleka i produktów mlecznych nieodpłatnie dla szkoły, za które natomiast w związku z udziałem 



w „Programie dla szkół” spółka Plant Sp. z o.o. otrzymywała wynagrodzenie z KOWR. Umowy podpisał w 

imieniu spółki Prezes Zarządu Andrzej Tobolski. Spółka Plant Sp. z o.o. w okresie co najmniej od stycznia 

2021 r. do chwili obecnej regularnie sprzedaje  Szkole Podstawowej Nr 3 im. Tadeusza Kościuszki w Gołdapi 

pierogi, za które wystawia regularnie faktury Vat i otrzymuje za nie zapłatę (na łączną wartość w tym okresie 

przekraczającą 20 tysięcy złotych). Faktury były podpisywane w większości podpisem czytelnym przez 

Andrzeja Tobolskiego. Zgodnie z art. 24f ust. 1 Ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym radni 

nie mogą prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub wspólnie z innymi osobami z 

wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny uzyskał mandat, a także zarządzać taką 

działalnością lub być przedstawicielem czy pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności. Zastosowanie 

stanu prawnego do opisanego stanu faktycznego pozwala stwierdzić, że doszło do złamania tego zakazu. 

Przepis literalnie brzmi „ zakazane jest prowadzenie działalności i zarządzanie ta działalnością na mieniu 

gminy. Powszechnie przyjmuje się, że jest to mienie ruchome czy nieruchomości, zakazy korzystanie z 

nieruchomości gminnych. Z orzecznictwa sądowego wynika, że mienie gminy jest traktowane szeroko a zatem 

środki finansowe pozyskiwane z gminy w ramach prowadzenia działalności gospodarczej, np. za zapłatę za 

usługi, sprzedaż produktów jest również prowadzeniem działalności na mieniu gminnym. Wszystkie te 

okoliczności wskazują znamiona zakazu ustawa Kodeks wyborczy przewiduje, że radny, który taką działalność 

prowadzi traci mandat. Zgodnie z Kodeksem wyborczym Rada Miejska jest zobowiązana stwierdzić 

wygaśnięcie tego mandatu. Urząd Miejski na potrzeby posiedzenia urząd przygotował materiały zawierające 

umowy oraz faktury potwierdzające omawiany stan faktyczny. 

 

Członek KROW, KZUOŚiPP Pan Marian Chmielewski zapytał, jak Kodeks wyborczy może zmusić 

radnego zagłosować za. 

Radca Prawny pan Marcin Bogdan odpowiedział, że jest to obowiązek wynikający z Kodeksu wyborczego. 

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zwróciła się do radnego Pana Andrzeja Tobolskiego  

o ustosunkowanie się do przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w żadnym zakresie nie odniesie się do tego wniosku. 

Przedstawi wszystkie argumenty podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 4 września.  

Przewodnicząca KOKKFT Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że nie będzie brała udziału  

w opiniowaniu danego projektu uchwały. 

Członek KZUOŚiPP Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że nie będzie brał udziału w opiniowaniu 

danego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 3 za, 1 przeciw,  

1 wstrzymujący się, 1 brak głosu 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 1 wstrzymujący się, 1 brak głosu 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

3) 

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz zwróciła się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty 

Kołakowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że w trakcie przygotowywania  

do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Gołdap wydzielono 9 działek budowlanych 

przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, wydzielono też działki stanowiące drogę 

dojazdową. W związku z tym, że na sprzedanych nieruchomościach w niedługim czasie zaczną powstawać 

budynki mieszkalne  jednorodzinne zaistnieje konieczność nadawania im numerów adresowych. Dla  nowo 

wydzielonych nieruchomości budowlanych należy przypisać numery porządkowe zgodnie z art.47a ust 1, 

pkt.1 ustawy z 17.05.1989r Prawo geodezyjne i kartograficzne oraz Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy 

i Technologii z dnia 27 lipca 2021 w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów /Dz. U.2021.1368/.  

Z wnioskiem o nadanie nazwy wydzielonej ulicy wystąpiło dwóch nowych właścicieli nieruchomości – 

przyszłych mieszkańców. Dodała, że propozycję nazwy ulicy zgłosiło 2 mieszkańców. Zastały zaproponowana 

ulica Miodowa oraz Szczęśliwa. 

Członek KZUOŚiPP Zbigniew Makarewicz zaproponował nazwanie ulicy „Kozie Górki”. 

Członkowie poszczególnych Komisji większością głosów opowiedzieli się za nadaniem nazwy 

„Miodowa”.  



 

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap – Miodowa.  

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za, 1 wstrzymujący się 

 

 Do pkt 5 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że 6 sierpnia odbyło się święto kartacza. Złożył wniosek  

do burmistrza w trybie dostępu do informacji publicznej z zapytaniem, czy gmina partycypowała w kosztach 

przyjęcia dla gości zaproszonych na „Kartaczewo”, które miało miejsce w restauracji Matrioszka. Matrioszka 

dziwnym zbiegiem okoliczności wygrała ten konkurs. Odpowiedź na wniosek była taka, że gmina nie 

partycypowała w kosztach oraz nie poniosła żadnych kosztów na to przyjęcie. Podejrzewa, że mogło dojść  

do pewnych nieformalnych spotkań, być może burmistrza z właścicielami restauracji.  

Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że znów radny mówi o informacja 

niesprawdzonych, które mogą wprowadzać w błąd opinii publicznej.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że faktem jest, że wygrała Marioszka i przyjęcie było  

w Matrioszce. Złoży skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji aby sprawdziła tą sprawę.  

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz powiedziała, żeby radny złożył wniosek i uzyska 

odpowiedź.  

Radny Pan Andrzej Tobolski wrócił do tematu.  

Przewodnicząca KROW Pani Janina Pietrewicz odebrała głos radnemu za powielanie niesprawdzonych 

informacji.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do KSWiP aby przyspieszyła rozpatrywanie skargi na użytkowanie 

samochodu służbowego przez burmistrza podczas urlopu wypoczynkowego.  

Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedział, że radny poinformował o zawiadomieniu o tym 

odpowiednich organów. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że złożył wniosek o przeprowadzenie kontroli na podstawie  

art. 24 ust. 2 dla zastępcy burmistrza, która tylko uśmiechała się głupkowato i nie potrafiła powiedzieć gdzie 

znajduje się skoda. Uzyskał informację od komendanta straży miejskiej, który oświadczył, że skoda jest  

w dyspozycji burmistrza. Chciałby wiedzieć, gdzie skoda pojechała na urlop wypoczynkowy.  

Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że radny poinformował inne organy, więc 

odpowiedź otrzyma. Zwróciła się, aby radny nie kierował tego typu określeń do jej osoby.  

Członek KZUOŚiPP Pan Zbigniew Makarewicz odpowiedział, że komisja zajmuje się danym tematem  

i czeka na odpowiedź na zadane pytania.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że kilka lat temu rada miejska uznała jego skargę za zasadna  

w sprawie wykorzystywania samochodu służbowego na dojazdy do sądu. Ten proceder trwa już 9 lat.  

Członek KZUOŚiPP, KROW Pan Marian Chmielewski powiedział, że do dnia dzisiejszego nie zostały 

koszone pobocza na drodze do Marcinowa, Kowalek, Siedliska, Grabowa. Nie puszczono równiaki na drogę  

we Wronkach Wielkich, nie zrobiono nic przy zjeździe w Dunajku – do 30.05.2023 r. miało być wykonane.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że o części dróg o których wspomniał radny 

rozmawiała już z sołtysami. Kowalki, Siedlisko składało zapotrzebowanie na kruszywo i je otrzymało.  

Z sołtysem Siedliska jest ustalony termin na prace. Część dróg będzie w nowym rozdaniu koszenia. Wycinka 

krzaków będzie realizowana pod koniec września, początek października czyli po okresie lęgowym ptaków. 

Część wycinki będzie wymagała uzyskania pozwolenia.   

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

       Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

  Katarzyna Krusznis                     Zdzisław Janczuk  


